
 
 
Z192314 Energietransitie Oosterhout 2030 
 
Voorzitter 
Voor ons ligt de nota " vol energie samenwerken aan de toekomst van Oosterhout" 
en de routekaart energietransitie 2019 - 2022. 
 
Een startpunt om de immense opdracht om Oosterhout in 2050 zo goed als kan energieneutraal te 
maken. 
 
Geen woorden maar daden! 
 
De opdracht is immens. 
Maar laten we het samen doen, stap voor stap en te beginnen met een stuk bewustwording. 
Bewustwording en na gaan denken over wat jij kunt doen voor een meer duurzaam leven. 
 
Het begin: 
 
Het energieverbruik terugbrengen! 
Kleine acties, zoals wat minder stoken, minder voor de lol en het gemak. Vaker de fiets, meer 
hergebruik.. 
Grotere acties, zoals investeren in je huis wat betreft isoleren, isoleren, isoleren! 
 
 
Voorzitter 
Tijdens de opinierende vergadering van 26 juni kwam de fractie van Gemeentebelangen met de 
stelling: alle geschikte daken vol zonnepanelen.  
Bedrijven en boeren moeten gestimuleerd worden om hier actief aan deel te nemen. Er is een 
subsidie duurzame energie! 
Gemeentebelangen rekent er op dat alle daken van het toekomstige nieuwe bedrijven terrein 
Everdenberg volgelegd worden met zonnepanelen! 
Particuliere appartementen zouden aangespoord om ook hun daken te benutten voor zonne-
energie. 
Een pluim voor Thuisvester die goed duurzaam onderneemt! ( 1/3 van al onze woningen) 
 
Zogenaamde zonneweides hebben zeker onze voorkeur niet en zeker niet als het gaat om vruchtbare 
landbouwgronden of gebieden met een hoog natuurlijke belevingswaarde. 
De Oranjepolder is volgens ons zo'n waardevol gebied. 
Zijn er geen redelijke alternatieven? 
Kan het niet langs de A27, waar het stikstofgehalte toch hoog is en de natuur anders beleefd wordt? 
 
Innovativiteit wordt zeker meegenomen! 
 
-Zonnepanelen verhoogd aanleggen en wat uit elkaar, zodat eronder toch nog leven is. 
-Onderzoek doen naar het mogelijke gebruik van Geowarmte! 



-Het gebruik van 1 geobron staat gelijk aan het gebruik van 7 windmolens staat gelijk aan het gebruik 
van 180.000 zonnepanelen. 

• het oprichten van een duurzaamheidsfonds. 
-Misschien kan er Duurzaam Energie Kantoor komen die over de gemeentelijke grenzen kijkt en het 
duurzame energiebeleid beheert. 
 
Voorzitter, 
Bij biomassa  wordt er gebruik gemaakt wordt van hout uit Canada en litouwen. 
Terecht dat er een discussie ontstaat over de duurzaamheid van deze tak van energie opwekken. 
Wat betekent biomassa in de toekomst voor onze gemeente? 
 
Voorzitter  
Samenvattend 
Gemeentebelangen heeft via deze duidelijke nota en bijlagen kennis genomen van wat en hoe we de 
energietransitie werkelijk vorm gaan geven: 
 
Speciale aandacht voor draagvlak en samenwerking creeren van klein naar groot! 
Alle geschikte daken volleggen 
Oranjepolder niet de geschikte plek voor traditionele zonnepaneelplaatsing 
Windmolens clusteren, bedrijventerrein lijkt hiervoor de geschikte locatie. 
Komen met innovatieve ideeen en de juiste energie op de juiste plek 
 
Voor nu: 
Besteed energie aan voorlichting, creeer draagvlak en stimuleer of ondersteun initiatieven die leiden 
tot duurzame energie. 
Monitor, evalueer en leer! 
 
Tot zover, 
 


